
Zápisnica 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári  

konané dňa 28. 8. 2007 

 

Prítomní: MUDr. Jana Gasperová, Edita Klembasová, MVDr. Julius Balog, Pavel Gavalec, 

MUDr.  

Radovan Baník, Mgr. Pavel Jánošík, Ing. Ján Kubaliak, Róbert Sobota,Ing. Július Kišák, 

Karol Pajda, Bc. Jozef Vretenička, Darina Srnišová 

 

Ospravedlnená: Renáta Kancková 

 

Overovatelia: Ing. Július K I Š Á K 

Pavel G A V A L E C 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli Ing. Kišák a p. Gavalec? 

12 za - proti - sa zdržal hlasovania  

 

Návrhová komisia: Darina S R N I Š O V Á 

Ing. Ján K U B A L I A K 

Karol P A J D A 

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v zložení p. Srnišová, Ing. 

Kubaliak, p. Pajda? 

12 za - proti - sa zdržal hlasovania 

 

1. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

Uvedenú správu predložil zástupca primátora MUDr. Radovan Baník. Je vypracovaná 

písomne a 

v plnom znení je priložená k zápisnici. 



Hlasovanie: Kto je za to, aby bola schválená správa o činnosti mestskej rady, návrhoch 

mestskej 

rady a primátora mesta? 

12 za - proti - sa zdržal hlasovania 

 

2.Správa o výsledku hospodárenia za I. polrok 2007 

Bližšie informácie ku správe podal predseda ekonomickej komisie Ing. Július Kišák. Okrem 

iného 

konštatoval, že nemôžme byť spokojní s hospodárskym výsledkom MsPS. Je na zváženie, ako 

ďalej. MsPS nie je vybavený profesijne, dochádza ku sklzu. Pri výstavbe tržnice museli byť 

subdodávky. Na kúpalisku boli za IV., V. a VI. mesiac mzdy 154.000.- a 53.000.- Sk odvody. 

K 26. 8. boli tržby 752.000.- Sk a náklady 808.000.- Sk. Celkove plánované náklady na 

kúpalisku: 

984.000-Sk a tržby 830.000.- Sk. 

 

p. Slaniniak 

-denne sa delia mzdy každého pracovníka na kúpalisku. Mzdy sa plnia od doby prípravy 

kúpaliska, 

t. j. od januára. 

Opravovali sa prepadnuté šachty, podložia, lavičky... 

 

Ing. Kišák 

-90% vecí sme vedeli, že budeme opravovať. Malo to byť v rozpočte. 

 

p. Slaniniak 

-kúpalisko sa uzavrie a pracovníci odchádzajú. Od jeseni do zimy mzdy nebudú. 

 

p. Srnišová 



-mala dotaz, či sa nedá uplatniť reklamácia na poškodený bazén 
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primátor 

-5 rokov je už v prevádzke  

 

Ing. Kišák 

-doporučil predložil správu o hospodárení MsPS aj za III. Q 

 

p. Klembasová 

-aká je situácia vo financovaní v ZSS 

 

p. primátor 

-dostali sme písomné stanovisko od vyšetrovateľa, že môžeme pokračovať v dostavbe. Nebola 

spracovaná PD, preto sme dali vypracovať PD teraz. Až potom oslovíme firmu na dostavbu. 

Vo financovaní ZSS došlo k úspore a to znížením stavu zamestnancov. 2.852.000.- Sk nám 

dali, zvyšok musíme dofinancovať. Od 1. 1. by sme mohli dostať financie aj na prevádzku 

ZSS. 

 

p. Gavalec 

-projekt bol vypracovaný, odsúhlasený aj hygienikom 

 

p. Bahledová 

-p. Deák projekt nechce odovzdať, lebo ho on zaplatil. Teraz je vypracovaná PD len na 

dostavbu a nie na celú stavbu. 



 

JUDtr. Krajčo 

-PD nebola robená nakomplet. Bol tu aj p. Kováč. 

 

primátor 

-bolo to robené neprehľadne. Mesto PD nemá. 

 

MUDr. Gasperová 

-či je vo výhľade firma 

 

primátor 

-ukončíme zmluvu so Sekulom a MEPOSOM a chceme poveriť p. Stankoviča. On má vo 

výhľade 

firmu, ktorá dokončí stavbu za 2 a pol mesiaca. Hlavný dodávateľ bol MEPOS, máme s ním 

zmluvný vzťah. 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bola správa o výsledku hospodárenia za I. polrok 2007 vzatá na 

vedomie? 

12 za -proti - sa zdržal hlasovania 

 

3. Správa z kontroly plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Poltári za I. polrok 2007 

4. Správa z vykonanej kontroly „Vecná kontrola pokladne MsÚ rok 2006“ 

5. Správa z vykonanej kontroly v Materskej škôlke, Ul. sklárska a Kanadská Poltár 

Uvedené správy predložila hlavná kontrolórka Iveta Lakotová. Všetky boli vypracované 

písomne a v plnom znení zaslané poslancom domov. 

Diskusia: 

p.Klembasová 

-mala dotaz, kedy sa uskutoční výmena svietidiel za úsporné 



 

p. Slaniniak 

-v súčasnej dobe na to, nie sú financie 

- 3 - 

 

hlavná kontrolórka 

-budeme ich vymieňať začiatkom septembra 

-upozornila na to, že bola nesprávne zúčtovaná Detská olympiáda 11.300.- Sk a 1.650.- Sk 

penále a Poltárska vetvička 2.397.- Sk a 2.700.- Sk penále 

 

Bc. Vretenička 

-čo sa sa tým urobilo, keď sa museli platiť aj penále. Treba určiť zodpovedného a zosobniť. 

 

hlavná kontrolórka 

-doklady boli zobraté a zle zúčtované. Malo sa vyčleniť aspoň šampanské. 

 

prednosta 

-nebolo možné zohnať doklad bez šampanského 

 

p. Klembasová 

-Bc. Uhrinová nemal doklad vôbec zobrať 

 

primátor 

-ona to nemala zobrať v r. 2006 

 

p. Klembasová 



-odsúhlasili sme finančné čiastky pre deti 

-ani v sklade sa nerobí inventarizácia 

 

Bc. Vretenička 

-bola spôsobená škoda, treba to dať na správnu mieru 

 

Ing. Kišák 

- na budúcom MsZ bude primátor mesta informovať o tom, ako situáciu poriešil 

 

p. Klembasová 

-náhradné voľno išlo do mínusu 

 

MUDr. Gasperová 

-navrhovala zrušiť náhradné voľná a od septembra vypracovať zásady 

 

primátor 

-boli zavolané obidve riaditeľky 

 

p. Klembasová 

-upozornila na to, že by nemali mať ani príplatok za smennosť  

 

primátor 

-náhradné voľná sa zrušia, na smennosť majú nárok 

 

hlavná kontrolórka 



-každý mesiac sa vyberá triedny fond 50.- Sk, na účet zriaďovateľa sa neodvádzajú 

 

primátor 

-treba zistiť aj v iných mestách, Ing. Pribilincová dosleduje  
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Bc. Vretenička  

-či je vyrovnané za každé dieťa 

 

Ing. Kišák 

-ako to, že figuruje zostatok dovoleniek z r. 2005 

 

hlavná kontrolórka 

-je to prenos z r. 2005 a už bola vyčerpaná 

 

Bc. Vretenička 

-navrhol, aby p. Brisudová zostala v komisii školstva ako člen 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby Mgr. Brisudová zostala členkou komisie školstva? 

9 za p. Klembasová proti MUDr. Gasperová sa zdržala hlasovania 

Mgr. Jánošík neprítomný 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby všetky tri správy, ktoré predložila hlavná kontrolórka boli vzaté 

na 

vedomie? 

11 za - proti - sa zdržal hlasovania 



Mgr. Jánošík 

Kancková neprítomní  

6. R ô z n e 

-pasport dopravného značenia miestnych komunikácií v meste Poltár a jeho mestských  

častí Zelené a Slaná Lehota  

Hlasovanie:  

11 za - proti - sa zdržal hlasovania 

Mgr. Jánošík 

Kancková neprítomní 

 

-úhradu finančných prostriedkov vo výške 315.0000.- Sk za vzdelávacie práce na PC a  

360.000.- Sk za právne základy zamestnancov verejnej správy s tým, že Úrad práce,  

sociálnych vecí a rodiny Mestu vráti 90%. 

Hlasovanie:  

11 za - proti - sa zdržal hlasovania 

Mgr. Jánošík 

Kancková neprítomní 

 

-finančné prostriedky vo výške 87.000.- Sk na vypracovanie Doplnku č. 2 k ÚPN mesta 

Poltár za práce spojené s obstarávaním územnoplánovacej dokumentácie a vypracovaním  

doplnku 

Hlasovanie:  

11 za - proti . sa zdržal hlasovania 

Mgr. Jánošík 

Kancková neprítomní 



 

- zapisovateľka komisie školstva Ing. Mária Pribilincová 

Hlasovanie:  

11 za - proti - sa zdržal hlasovania 

Mgr. Jánošík 

Kancková neprítomní 
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-zmena v zozname pridelenia nebytových priestorov v predajných stánkoch na Ul. sklárskej 

nasledovne: 

za Beatu Vuovú - Kristián Skladivík – Voyage 

Ul. J, Vargu 2935/2, Lučenec 

za Janku Bičanovú - Vladimíra Lauková, 

Fučíkova 620/8, Poltaŕ 

Hlasovanie:  

11 za - proti - sa zdržal hlasovania 

Mgr. Jánošík 

Kancková neprítomní 

 

-odpredaj bytu na Ul. sklárskej bytový dom č. 594/59, č. b. 56 pre Ioana Vatlavika, 

Sklárska 594/59, Poltár v cene 105.000.- Sk 

Hlasovanie:  

11 za - proti - sa zdržal hlasovania 

Mgr. Jánošík 

Kancková neprítomní 

 



-odpredaj bytu na Železničnej ul. bytový dom č. 694/39, č. b. 33 pre JUDr. Bronislavu  

Garajovú, rod. Srnišovú, Slobody 444/90 v cene 247.500.- Sk 

Hlasovanie:  

11 za - proti - sa zdržal hlasovania 

Mgr. Jánošík 

Kancková neprítomní 

 

-výber žiadateľov pre výstavbu v obchodnej zóne na Ul. školskej podľa prílohy č. 1 

Diskusia: 

p. Gavalec 

-prečo by sa mal vypustiť Deák. V kultúrnom dome je na mestské informačné centrum 

dostatok 

priestorov. 

 

p. Klembasová 

-mala pripomienku  

primátor 

-z Neogradiensis sme dostali 335.000.- Sk. Zatiaľ ho zriadime v bývalom soláriu a postavíme  

priestory v obchodnej zóne. 

Hlasovanie:  

10 za - proti 1 sa zdržala hlasovania /p.Klembasová/ 

Mgr. Jánošík 

Kancková neprítomní 

 

-odpredaj nehnuteľnosti - pozemkov a stavby v k. ú. Poltár C KN parc. č. 1510/11 

o výmere 383 m2 kultúry zastavaná plocha C KN parc. č. 1536/13 o výmere 1770 m2 kultúry  



zastavaná plocha, C KN parc. č. 1510/4 – hangárový sklad so súpisným číslom 3526 za kúpnu 

cenu  

1.550.000.- Sk pre Adenet s. r. o. Tornaľa v podiele 1/1 

Diskusia: 

p. Gavalec 

-mohli sme dať pre Adenet vyššiu cenu, Ing. Zánovi predávame drahšie,  

Hlasovanie za pôvodný návrh 1.550.000.- Sk: 

10 za p. Gavalec proti - sa zdržal hlasovania  

Mgr. Jánošík 

Kancková neprítomní 
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